
SIS OTJROŠKEGA VARSTVA

Zapleti okrog prizidka
Pri vrtcu Jelka v Glavarjevi ulici ga $e niso
začeli graditi - Kar je biio sklenjeno s
pogodbo je treba tudi v roku uresničiti

Zadnja seja izvrSnega octbora
skupnost) otroSkega varstva, fte v
stari sestavi, je bila v glavnem ng.
menjena pripravam za skup&člno,
ki bo v prihodnjjh dneh m na kateri
bodo delegatl spregovorill o deiu
skupnosti otrofikega varstva v prvi
fitlriletni mandatm dobi.

Najprej so na sejl obravnaval!
anekse tc samoupravnim sporszu-
mom o lemeljnih planih družbflnih
dejavnosti za teto 1978 v Ljubljani,
o katerih razpravlja|o te dni delav-
ski sveti OZD in sveti krejevnih
skupnosti.

Kar zactava področje otroikega
varstva, |e v sporazumiti dopotnjen
enotm program Dopolmla se rta-
naiajo na družinsko varstvo, na 80
urni vzgojni program za petielne
otroke. ki niso vfcljuCeni v vrtce in
na otroke. motene v duSevnem m
telesnem razvoju. Vse te dopolmtve
predstavljajo. poteg dnevnega
varstva In vzgoje otrok. osnovno
dsjavnost vzgojno varstvenih or-
gamzacij.

Program za leiosnje Idto je blla
druga zadeva, ki so_ jo izčrpno

obravnavali na seji. Se posebno
dolgo so se zadrlaii pri pridoblva-
nju novih mest, ki so zfllo piftia, saj
jih jezaletosprogramiranih le 143.

Ob pretresu vseh možnostl, da bi
lo točko programa dopolnili. so z
obžalovarijem lahko le ugotoviii. da
tega ni mot stonti. vsaj tako dolgo
ne. dokler ne bodo dobili čtstih ra-
Cunov o lapletih okrog gradenj, ki
jih je skupnost otroSkega varatva
prectvidela in planirala zunaj dfu-
gega BamODCispevka

Iz razprave smo lahko razbrad.
da se je skupnost otroSkega
varstva že dve ieti na vso moč prt-
zadevala, da bl s solinanclranjem
pnžla do novih mast ZB varstvo
predSotskih otrok. Predvidena sta
bila tudi dva etažna vrtca v stol-
pičth na območiu krajevne skup-
nosll Ivana Kavdita. Eno od teh
enot bi morali zaCet1 graditi la
telos. Ker atolplča §e ni, je bUo
traba preložiti lačetok gradnje na
prihodnje leto.

Zapletlo se je tudi kar zadeva pri-
zidek k vrtcu Jelka v Glavarjevr ulK
ci. Vse naloge v zvezi z zidavo teca

prizidka je prevz«l gubljanakr in-
vmVcijski zavoč. hi je s skupnostjo
otroSkega varstva že pred Sestimi
meseci sklenil m podpisai pogod-
bo. Doalej prizidKa Se niso začelt
graditl. Na vnovične ustne in tudi
plsmene intervencije zakaj je
gradnja v rastoju LIZ dosiej ni dal
pismenega poroiila Na s«ji 90
lahko le zvedeli, da )e tzdetsn in
sprajet idejni načrt ter da je v pri-
pravi glavni projekt. Kdaj bo ta do-
končno izdelan in kag se bo lahko
začelo z dejansko zidavo prizidka,
pa je Se vse u megli. Razen tega pa
so nastopile tudi težave glede za-
kioni&ča; gradtli bo treba novega,
kar bo lerjalo eno 1/eijino vssh
stroškov,

Izvrtni odbor je na seji sklenil. da
bo o vseh teiavah seznanil izvrjni
svet otnlirtske 3kup6ime, ki na) po-
maga, da se bo z gradnjami pohite-
lo in da se bo tisto, kar je bilo s
pogodbo sklenjeno in podpisano
tudi člmprej uresničilo, kajtl na
mesta v vrtoih ftaka 1500 otrok.

V nadaljevanju se\e je 10 obrav-
naval 6e poročilo o Stiriletnem delu
skupnost' otroSkega varstva. ki bo
predioženo bllžnji skupMini in
osnuiek novega statuta SIS olro-
skega varstva, ki bo dan v razpravo
vsem dalegacijam.

E. KOMAVLI


